



大嶼山, 石壁, Shek Pik, Lantau Island  
電話 (852) 2980 2383 傳真 Fax: (852) 2980 3241  
電郵 Email: office@twmlsws.edu.hk  
網址 Website: www.twmlsws.edu.hk

## 捐款表格 Donation Form

我願意捐款支持東灣莫羅瑞華學校

I would like to support Tung Wan Mok Law Shui Wah School

我願意一次性捐助以下金額 I would like to make a one-off donation of the following amount:

HK\$5,000     HK\$2,000     HK\$1,000     HK\$500     HK\$100

\_\_\_\_\_ (其他金額 Other amount, 最低捐款金額 minimum donation amount HK\$100)

劃線支票 Crossed cheque    支票號碼 Cheque no. \_\_\_\_\_

支票抬頭請寫「東灣莫羅瑞華學校法團校董會」

Cheque payable to “**The Incorporated Management Committee of Tung Wan Mok Law Shui Wah School**”

直接存入本會匯豐銀行戶口 Direct Transfer to our HSBC account: **411-302847-002**

請將銀行存款收據或支票連同此捐款表格一併寄東灣莫羅瑞華學校·大嶼山石壁。

Please send the bank-in slip or cheque together with this form to Tung Wan Mok Law Shui Wah School, Shek Pik, Lantau Island.

捐款港幣\$100 或以上可獲發收據以作扣減稅項之用。

Tax-deductible receipt will be issued for donation of HK\$100 or above.

請寄發收據 Please send receipt.     不需收據 Receipt is not required.

收據姓名 Name on Receipt: \_\_\_\_\_

地址 Address: \_\_\_\_\_

聯絡電話 Tel: \_\_\_\_\_ 通訊語言 Language:  中文 Chinese  英文 English

電郵 E-mail: \_\_\_\_\_

### 個人資料收集聲明 Personal data collection statement

東灣莫羅瑞華學校會盡力遵守《個人資料(私隱)條例》(條例)中所列載的規定,確保儲存的個人資料準確無誤,及有妥善的儲存方法。為保障資料當事人的利益,本校只收集當事人提供的個人資料作有關捐款事宜及發收據的用途。請於以下其中一個空格內加「✓」以表示你是否同意上述安排。

Tung Wan Mok Law Shui Wah School undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and securely kept. To safeguard interest of our data subject, Tung Wan Mok Law Shui Wah School collects personal data from you for the purposes of handling donations and issuing receipts only. Please check below to indicate your agreement to such use of personal data by the school as stated above.

我同意上述有關使用個人資料的安排 I agree to the use of my personal data as stated above.

我不同意上述有關使用個人資料的安排 I object to the use of my personal data as stated above.